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Groepshuisvesting vs. individuele kooien  -  Ganzen en eenden

In België is omschakeling van individuele kooien naar groepshuisvesting al gemaakt. In 
Frankrijk moet dat dit jaar gebeuren.

1. Is er al een evaluatie gebeurd van deze omschakeling? 

2. Is het een verbetering of een verslechtering voor het welzijn van de eenden en 
ganzen? 

3. Wat zijn volgens de minister de positieve en wat zijn de negatieve punten van beide 
huisvestingsvormen?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 591 van 1 februari 2016
van ELS ROBEYNS

In Vlaanderen is slechts één bedrijf aanwezig dat foie gras produceert. Hier worden 
enkel eenden gehouden. Ik beschik dan ook niet over informatie over de situatie bij 
ganzen.

Uit de toepassing in de praktijk blijkt dat de groepshuisvesting voor de eenden duidelijk 
een verbetering betekent. Ze hebben meer mogelijkheden tot sociale interactie, meer 
bewegingsruimte en meer gelegenheid om hun natuurlijk gedrag te vertonen, bv. voor 
het onderdompelen van de kop.

Voor de eendenhouder heeft de omschakeling wel wat aanpassing gevergd. Bij de 
omschakeling naar groepshuisvesting moesten ook aanpassingen doorgevoerd worden 
in de ventilatie van de verblijfsruimten en het voeder. De betrokken houder heeft echter 
nog geen enkele indicatie gegeven dat de huidige regelgeving (te) grote nadelen zou 
hebben.


